

PERFORMANCE AT ITS HIGHEST LEVEL



P ZERO™
AS PLUS 3



Rewards

REBATE OF UP TO \$100 OR 120 CAA DOLLARS

VALID WITH THE PURCHASE OF 4 ELIGIBLE PIRELLI TIRES.

Pirelli rebate portion is valid from March 1 to May 31, 2024.



TERMS AND CONDITIONS

ARE YOU A CAA MEMBER? YES NO If you choose the CAA rebate:
(Your membership must be current)

YOUR CAA CARD NUMBER : _____

PLEASE check the box that coordinates with your purchase.

REBATE UP TO \$100	CAA REBATE	PIRELLI REBATE
P ZERO FAMILY	120 CAA DOLLARS <input type="checkbox"/>	OR \$100 <input type="checkbox"/>
SCORPION FAMILY	90 CAA DOLLARS <input type="checkbox"/>	OR \$70 <input type="checkbox"/>
WEATHERACTIVE FAMILY	90 CAA DOLLARS <input type="checkbox"/>	OR \$70 <input type="checkbox"/>
CINTURATO FAMILY (Excluding Cinturato WeatherActive)	80 CAA DOLLARS <input type="checkbox"/>	OR \$60 <input type="checkbox"/>
P7 FAMILY	80 CAA DOLLARS <input type="checkbox"/>	OR \$60 <input type="checkbox"/>
P4 PERSIST AS PLUS	70 CAA DOLLARS <input type="checkbox"/>	OR \$50 <input type="checkbox"/>

Please note that this offer does not permit a split reimbursement. If the consumer does not wish to receive the entire reimbursement with CAA DOLLARS (see option 1), then the consumer will receive the Pirelli rebate only. See details above.

This coupon is valid only for in-store purchases in Canada at participating Pirelli dealers from March 1 to May 31, 2024. It is not eligible at Costco and Canadian Tire. This offer is exclusive to individuals residing in Canada only (excluding companies). **The claim must be sent (online or by mail) by June 30, 2024 at the latest.** Pirelli will not be responsible for illegible, incomplete, late, damaged or lost claims. This offer is subject to all applicable federal and provincial laws and municipal by-laws. Fraudulent applications may result in legal proceedings. This offer cannot be combined with any other offer. **Allow up to ten (10) weeks for processing your rebate.** For further information about the mail-in rebate offer or to follow up on your request after ten (10) weeks, please call 1-855-252-5393 or visit www.pirellipromo.com for information and tracking online. For further information about Pirelli products please visit www.pirelli.com.

Offer eligible on the purchase of the following models: P Zero, P Zero A/S Plus, P Zero All Season, P Zero Asim, P-Zero, P-Zero (PZ4)-Luxury, P-Zero (PZ4)-Sport, PZero AS Plus 3, PZero Corsa (PZC4), PZero Corsa Asim 2, PZero Nero, PZero Nero A/S, PZero Rosso, Scorpion, Scorpion All Terrain Plus, Scorpion AS Plus 3, Scorpion ATR, Scorpion MS, Scorpion STR, Scorpion Verde, Scorpion Verde A/S, Scorpion Weatheractive, Scorpion Zero, Scorpion Zero All Season, Scorpion Zero AS Plus, Scorpion Zero AS Plus 3, Scorpion Zero Asim, Cinturato P1, Cinturato P7, Cinturato P7 (P7C2), Cinturato P7 A/S, Cinturato P7 All Season Plus 2, Cinturato P7 Blue, Cinturato Weatheractive, P7 AS Plus 3, P4 Persist AS Plus.

*Please read carefully, certain terms and conditions differ between the CAA rebate and Pirelli rebate.

1 - IF YOU CHOOSE THE CAA REBATE: You will receive only CAA DOLLARS. This is not an instant rebate. A minimum of four (4) tires of the same model must be purchased per rebate and a maximum of two (2) rebates is allowed by valid CAA Membership card. Your CAA DOLLARS will be added to your CAA account within ten (10) weeks from the date we receive your claim.

NOTE: If the purchase is made outside of the promotional period, that is, between March 1 and May 31, 2024, the eligible rebate will be 20 CAA DOLLARS instead of the full amount as detailed above.

2 - IF YOU CHOOSE THE PIRELLI REBATE: You will ONLY receive the Pirelli rebate by cheque, without CAA DOLLARS. This is not an instant rebate. A minimum of four (4) tires of the same model must be purchased per rebate.

NOTE: If the purchase is made outside of the promotional period which is from March 1 to May 31, 2024, no rebate will be granted.

3 - IF THE PURCHASE IS MADE OUTSIDE OF THE PROMOTIONAL PERIOD WHICH IS FROM MARCH 1 TO MAY 31, 2024, THE ADMISSIBLE REBATE TO BE RECEIVED WILL BE OF 20 CAA DOLLARS INSTEAD OF THE FULL REBATE AS DETAILED ABOVE (if you are a CAA member).

What to include in your claim:

- Mail the coupon duly filled out
- A copy of your invoice

LAST NAME _____ FIRST NAME _____

ADDRESS _____ APT. _____

CITY _____

PROVINCE _____ POSTAL CODE _____

TEL. () _____

E-MAIL _____

MAKE, MODEL & YEAR OF VEHICLE _____

QUANTITY AND SIZE OF TIRE _____

MODEL OF TIRE _____

NAME AND CITY OF DEALERSHIP _____

INVOICE NUMBER _____ ADMISSIBLE PURCHASE (before taxes) _____

PURCHASE DATE _____

- I have read, acknowledged and agree with the Pirelli privacy policy (<https://www.pirelli.com/tires/en-ca/privacy-policy>) and authorize Pirelli to send me information concerning promotions, contests and new products.

Mail your claim before June 30, 2024 to:
Pirelli Promotions
P.O. BOX 160, Longueuil, QC, J4K 5K3

You can also send your claim online or access the DIGITAL VERSION of this coupon at:
www.pirellipromo.com



LA PERFORMANCE À SON PLUS HAUT NIVEAU



P ZERO^{MC}
AS PLUS 3

rabais
dollars



REMISE JUSQU'À 100\$ OU 120 DOLLARS CAA

VALIDE À L'ACHAT DE 4 PNEUS PIRELLI ADMISSIBLES.

La portion de la remise Pirelli est valide du 1 mars au 31 mai 2024 seulement.

PIRELLI

TERMES ET CONDITIONS

ÊTES-VOUS MEMBRE CAA ? OUI NON Si vous choisissez la remise CAA :
(Votre abonnement doit être à jour)

VOTRE NUMÉRO DE CARTE CAA : _____

S.V.P. veuillez cocher la case qui correspond à votre achat.

REMISE JUSQU'À 100 ^s	REMISE CAA	OU	REMISE PIRELLI
GAMME P ZERO	120 DOLLARS CAA <input type="checkbox"/>	OU	100 ^s <input type="checkbox"/>
GAMME SCORPION	90 DOLLARS CAA <input type="checkbox"/>	OU	70 ^s <input type="checkbox"/>
GAMME WEATHERACTIVE	90 DOLLARS CAA <input type="checkbox"/>	OU	70 ^s <input type="checkbox"/>
GAMME CINTURATO (Excluant le Cinturato WeatherActive)	80 DOLLARS CAA <input type="checkbox"/>	OU	60 ^s <input type="checkbox"/>
GAMME P7	80 DOLLARS CAA <input type="checkbox"/>	OU	60 ^s <input type="checkbox"/>
P4 PERSIST AS PLUS	70 DOLLARS CAA <input type="checkbox"/>	OU	50 ^s <input type="checkbox"/>

Veuillez noter que la remise ne peut être partagée entre des DOLLARS CAA et la remise Pirelli. Si vous ne souhaitez pas recevoir le remboursement complet en DOLLARS CAA, vous recevrez donc la totalité de la remise Pirelli par chèque (tel que démontré dans le tableau ci-dessus).

Ce coupon n'est valide que pour des **achats effectués en magasin entre le 1 mars et le 31 mai 2024** chez un détaillant Pirelli autorisé au Canada, **excluant les achats chez Costco et Canadian Tire**. Cette offre est exclusive aux **particuliers résidents du Canada** seulement (exclut les entreprises). **La réclamation doit être envoyée (en ligne ou par la poste) au plus tard le 30 juin 2024**. Pirelli n'est pas responsable des envois perdus, mal acheminés, illisibles ou incomplets. Cette offre est assujettie à toutes les lois fédérales et provinciales ainsi qu'à tous les règlements municipaux applicables. Toute demande frauduleuse peut entraîner des poursuites judiciaires. Cette offre ne peut être combinée à aucune autre offre. **Veuillez prévoir jusqu'à dix (10) semaines pour la réception de votre remise postale**. Pour toute information concernant l'offre postale, ou pour faire le suivi de votre réclamation après dix (10) semaines, composez le 1-855-252-5393 ou visitez le www.pirellipromo.com en tout temps pour plus d'information et suivi de votre réclamation en ligne. Pour plus d'information concernant les produits Pirelli, veuillez visiter le www.pirelli.com.

Offre admissible à l'achat des modèles suivants : P Zero, P Zero A/S Plus, P Zero All Season, P Zero Asim, P-Zero, P-Zero (PZ4)-Luxury, P-Zero (PZ4)-Sport, PZero AS Plus 3, PZero Corsa (PZC4), PZero Corsa Asim 2, PZero Nero, PZero Nero A/S, PZero Rosso, Scorpion, Scorpion All Terrain Plus, Scorpion AS Plus 3, Scorpion ATR, Scorpion MS, Scorpion STR, Scorpion Verde, Scorpion Verde A/S, Scorpion Weatheractive, Scorpion Zero, Scorpion Zero All Season, Scorpion Zero AS Plus, Scorpion Zero AS Plus 3, Scorpion Zero Asim, Cinturato P1, Cinturato P7, Cinturato P7 (P7C2), Cinturato P7 A/S, Cinturato P7 All Season Plus 2, Cinturato P7 Blue, Cinturato Weatheractive, P7 AS Plus 3, P4 Persist AS Plus.

*Lisez attentivement car certaines modalités de la remise CAA sont différentes de celles de la remise Pirelli.

1 - SI VOUS CHOISISSEZ LA REMISE CAA : Recevez des DOLLARS CAA seulement. Ceci n'est pas un rabais instantané en magasin. Un minimum de quatre (4) pneus du même modèle doit être acheté par remise et un maximum de deux (2) remises est permis par carte CAA valide. Vos DOLLARS CAA seront versés à votre dossier de membre CAA dans un délai maximum de 10 semaines suivant la réception de votre réclamation.

NOTE: Si l'achat est effectué en dehors de la période de promotion soit, entre le 1 mars et le 31 mai 2024, la remise admissible sera de 20 DOLLARS CAA au lieu du montant complet tel que détaillé ci-dessus.

2 - SI VOUS CHOISISSEZ LA REMISE PIRELLI : Recevez seulement la remise Pirelli par chèque, sans les DOLLARS CAA. Ceci n'est pas un rabais instantané en magasin. Un minimum de quatre (4) pneus du même modèle doit être acheté par remise.

NOTE: Si l'achat est effectué en dehors de la période de promotion soit, entre le 1 mars et le 31 mai 2024, aucune remise ne sera versée.

3 - SI L'ACHAT EST EFFECTUÉ EN DEHORS DE LA PÉRIODE DE PROMOTION SOIT, ENTRE LE 1 MARS ET LE 31 MAI 2024, LA REMISE ADMISSIBLE SERA DE 20 DOLLARS CAA AU LIEU DU MONTANT COMPLET TEL QUE DÉTAILLÉ CI-DESSUS (si vous êtes membre CAA).

Ce qu'il faut inclure dans votre demande :

- Ce coupon dûment rempli
- Une copie de votre facture

NOM DE FAMILLE _____ PRÉNOM _____

ADRESSE _____ APT. _____

VILLE _____

PROVINCE _____ CODE POSTAL _____

TÉL. (_____) _____

COURRIEL _____

MARQUE, MODÈLE ET ANNÉE DU VÉHICULE _____

QUANTITÉ ET DIMENSION DU PNEU _____

MODÈLE DU PNEU _____

NOM ET VILLE DU DÉTAILLANT _____

NO DE FACTURE _____ ACHAT ADMISSIBLE (avant taxes) _____

DATE DE L'ACHAT _____

- J'ai lu, reconnu et accepté la politique de confidentialité de Pirelli (<https://www.pirelli.com/tires/fr-ca/privacy-policy>) et j'autorise Pirelli à m'envoyer des informations concernant les promotions, les concours et les nouveaux produits.

Postez votre coupon avant le 30 juin 2024 :

Pirelli Promotions

P.O. BOX 160, Longueuil, QC, J4K 5K3

Pour une version électronique de ce coupon

et vous ENREGISTRER en ligne, visitez:

www.pirellipromo.com

